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Tisztelt Elnök Asszony:

,.,Milyen módon oldhatók meg a jelent6s teherforgalommal terhelt 3302-es számú országos
közt menti települések lakosságának prablémái? a címmel ~szabály 91 . §-a alapfan írásbeli
kérdést kívánok benyújtani Dr. Molnár Csaba közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszternek.

Tisztelt Miniszter -Éri_

A mezőkövesdi és a mezócsáti kistérség több települése évek óta küzd a 3302 számú közút jelentős
forgalmi terhelésének problémájával_ összehasonlítva a 33-asz számú főút terhelésével
megállapítható, hogy a lényegesen keskenyebb és rosszabb állapotú 3302-es út szinte ugyanakkor a
forgalmat banyolit le, jelentősen rontva ezzel az üt menti teleptelések lakóinak életi vségét .
Fokozott problémaként jelentkezik ez Borsodivánkán, és Pgerlöv , ugyanis a jelentős
kaxxaionfoxgalcm abból adódik, hogy a 33-as főútról az M3-as autóportya felhajtójáboa ezen az
útvonalon juttiatt el legközelebb az akár 50 tonna tcncclGsií tehergépkocsik. Ennek következtében a
települések út menti házai megrepedeztek, a zaj mértéke a hajnali áraktól elviselhetetlen, a
szexuayvizasatortaézáskoz megbontott úttest nem megfelelő helyreállítása és a rendkívüli terhelés
miatt az út fokozottan balesetveszélyes. A települések közoktatási feladataikat intéztaaéaayfetuxtart ó
társulás formájában oldják meg, ebben a társulásban naponta több, mint 400 gyermek utazik .
A lakosság többször tett bejelentést a települési önkormányzatok felé, Borsodivánka több esetben is
megbeszéléseket, helyszíni bejárasakat szervezett az elmúlt években, a Magyar Közút Kbt
képviselői is többször jelent meg a térségben megbeszéléseken, a Mezőkövesdi Többcélú Kistérségi
Társulás Tanácsülésén, valamint a MczökcövesdF láCeztdőrlsapitáanyság képviselői is keresik a
megoldást a probléma kezelésére .
Mindezen törekvések atleuéte sajnos a negatív jelenségek csók fokozódnak, az önkormányzat
bárkihez is fordul, a 3302-es számú országos közút problémájának kezelésében nem talál zIletékest .
A fentiek alapján kérdezem Önt Miniszter Úr, hogy milyen megoldást lát a jelentős teherforgalmat
bonyolító 3302-es számú országos közút mentén élőkproblémájának megoldására?

Megtisztelő válaszát írásban váram.

Budapest, 2009/ február25/
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